
 
V Brně dne 14. 11. 2024  

 
 
 

POZVÁNKA 
na 4. řádné zasedání Akademického senátu FSI VUT, které se 

bude konat ve čtvrtek 21. listopadu 2024 ve 14.00 hodin  
v místnosti A5/P1 (posluchárna P1), Technická 2896/2, 616 69 Brno  

 
 
 

Program:  

1. Volba skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání, kontrola zápisu ze 3.řádného zasedání, plnění usnesení 
3. Informace vedení fakulty a informace z grémií 
4. Schválení složení Disciplinární komise a náhradníků 
5. Konečné projednání Zprávy o hodnocení výuky v BSP a NMSP za LS 2023/2024 
6. Schválení Aktualizace rozdělení finančních prostředků na FSI VUT na rok 2024 
7. Schválení termínu (12. 12. 2024) a programu příštího zasedání 
8. Různé 

 
 
 
 
 

doc. Ing. Tomáš Návrat, Ph.D., v. r.  
  předseda AS FSI 


